



Styrelsemöte Växjöortens Fältrittklubb 23 oktober 2023, Bergunda Södregård

Närvarande ledamöter:

Tobias Jönberg (ordförande)

Lars Nilsson

Roland Östberg

Fredrika Hallberg Ehrner

Elin Gunnarsson

Andreas Ejderland

Karin Klevegård

Fredrik Sager (§10:7-10:11)

Frånvarande ledamöter:

Rebecka Ernerstam, BUS

Övriga närvarande:

Johanna Fridolf, ridskoleansvarig

10:1 **Mötet öppnas**

Mötesordförande öppnar mötet kl 19.10

10:2 **Val av justerare för mötet**

Styrelsen beslutar

att välja Andreas Ejderland och Roland Östberg till justeringspersoner.

10:3 **Godkännande av dagordning**

Styrelsen beslutar

att godkänna dagordningen.

10:4 **Föregående mötesprotokoll**

Bilaga föreligger

Styrelsen beslutar

att lägga informationen till handlingarna.

10:5 **Rapport från ungdomssektionen BUS**

Bilaga föreligger

Elin ska vara med på BUS möte den 28/10.

hemsida <https://vaxjoortensfaltrittklubb.se>



Växjöortens Fältrittklubb



vaxjoortensfaltrittklubb



10:6 Ekonomisk rapport
Bilaga föreligger

Likviditeten är ansträngd. Banken har ännu inte svarat på förfrågan om utökad checkkredit.

Hästförsäkringarna ska ses över. I och med att verksamheten på Teleborg har startat har vi några fler hästar än föregående år. Vi behöver kolla upp överenskommelsen gällande försäkring för de hästar som vi har lånat in till Teleborg.

Lars presenterar ett första budgetutkast inför höstmötet. Diskussion om tävlingarna ska ligga i föreningen eller i bolaget nästa år. Det finns ännu ingen budget för bolaget för nästa år. Diskussion om caféet ska ligga i föreningen eller bolaget 2024. Vi behöver titta på för- och nackdelar med de olika alternativen. Om tävling och café ska ligga under bolaget är det viktigt att förklara för medlemmarna varför intäkterna för föreningen blir mindre nästa år gällande dessa poster. IFK Växjö har ett liknande upplägg, vi kan kolla med dem hur de gör. Diskussion ifall tävlingsavgifterna, till exempel uthyrning av boxar, ska faktureras och vilka för- och nackdelar som finns med det.

Diskussion om var nivån på ridlektionsavgifterna behöver ligga på under nästa år för att vi ska bära våra kostnader. Lars och Johanna tar fram ett förslag.

Det är svårt att veta på förhand hur mycket vi kommer att få i kommunala bidrag.

Styrelsen beslutar

att Lars tar fram ett nytt budgetförslag och skickar ut till övriga.

10:7 Inkomna skrivelser

Det har kommit in en skrivelse som styrelsen har behandlat.

10:8 Bidragsansökan

Inget att rapportera.

10:9 Rapporter från

-

Klubbchefen

Inget att rapportera.

hemsida <https://vaxjoortensfaltrittklubb.se>



Växjöortens Fältrittklubb



vaxjoortensfaltrittklubb



- **Verksamheten**

Bilaga föreligger.

Sara Karlsson har haft en provanställning som projektledare för att starta verksamheten på Teleborg. Saras provanställning har nu avslutats. Hon har blivit erbjuden att fortsätta att hålla lektioner som uppdragstagare genom sin F-skatt, diskussion om antal timmar och pris för dessa förs med Johanna.

Johanna tittar på hur verksamheten på Teleborg ska bedrivas utifrån personaltid och hästskötsel. Det är viktigt att undervisningen på Teleborg och Bergunda harmonierar, så att eleverna känner att det finns en röd tråd.

Johanna har fått en lista från Peter med de uppgifter som han har gjort. Diskussion om hur organisationen ska se ut framåt. Johanna får i uppdrag att fundera över hur hon skulle vilja att organisationen ska se ut. Andreas föreslår en strategidag med styrelsen angående hur vi ska organisera oss. Tobias och Johanna tittar igenom Peters lista och fördelar uppgifter.

När verksamhetsplanen presenteras på höstmötet är det bra om vi kan berätta för medlemmarna hur vi tänker framåt.

Det finns ett förslag till nytt uppställningsavtal som är mer detaljerat och tydligare än förut. Privattyttarmanualen byter namn till Villkor för uppstallade. Johanna bollar förslaget till smittskyddsplan med veterinär.

- **Byggsektionen**

Bilaga föreligger

Inget att kommentera.

- **Arenasektionen**

Bilaga föreligger

Inget att kommentera.

- **Tävlingssektionen**

Bilaga föreligger

Inget att kommentera.

hemsida <https://vaxjoortensfaltrittklubb.se>



Växjöortens Fältrittklubb



vaxjoortensfaltrittklubb



10:10 Övriga frågor

Roland tycker att hemsidan har blivit bättre än tidigare. Roland tycker inte att vi ska ha med i nyhetstexten på hemsidan hur mycket pengar klubben får för funktionärsinsatsen att lägga golv i Tipshallen. Tobias lyfter att vi behöver ragga fler personer som kan hjälpa till. Freddie menar att det finns de som behöver få ihop fler funktionärstimmar till anläggningskortet och att vi kan höra med dem. Johanna gör ett mejlsutskick via Hippocrates.

Vid nästa styrelsemöte kommer Daniel Enestubbe och gör en liten intervju med oss i styrelsen till sociala medier/hemsida.

Uppdatering av uppförandekoden – Roland tar ansvar för att uppdatera den utifrån övriga styrelsemedlemmars synpunkter. Styrelsen skickar sin feedback till Roland via mejl. Alkoholpolicyn lyfts som en punkt som behöver omformuleras.

Johanna förtydligar att syftet med den nya fotopolicyn är att undvika mobbning.

Andreas föreslår att vi ska uppmärksamma Elvira som sköter våra sociala medier. Diskussion kring hur detta i så fall bäst skulle kunna göras.

10:11 Mötet avslutas

Mötesordförande stänger mötet kl. 22.25

Nästa möte

4 december kl 19.00

hemsida <https://vaxjoortensfaltrittklubb.se>



Växjöortens Fältrittklubb



vaxjoortensfaltrittklubb



Växjö 23 oktober

Justeras:

.....
Tobias Jönberg
Ordförande

.....
Andreas Ejderland

.....
Elin Gunnarsson
Sekreterare

.....
Roland Östberg

hemsida <https://vaxjoortensfaltrittklubb.se>

facebook

Växjöortens Fältrittklubb



vaxjoortensfaltrittklubb